

RFSOs 1000183742 and 1000183752

Additional information:

In the attachment section of the solicitation in Buy and Sell, the first file attached is a “Word” version of the mandatory table.

Question 7 :

Is it possible to get a clarification on part of the following paragraph (underlined portion), which appears, for example, at the introduction to Table M1 – Proposed Resource:

“Failure to include the information required by M1 and R1 inside the M1 Table format will result in the proposal being deemed non-compliant and the bid will be given no further consideration. The Evaluation Committee will not follow cross-references (e.g. see page 4 for more information) to CVs or other sections of the bid).”

The wording is not clear to me.

Answer 7 : The use of the tables is mandatory. All information required to evaluate M1 and R1 must be included in the table format.

Question 8 :

Table O1, when we have to fill in section “O1 and C1 Professional work experience in conducting research analysis activities”, how many projects have to be indicated and how far do we have to go back? I have been doing research for 40 years. If I have to take all those years into consideration, I might have to fill in an endless or almost endless table and the exercise will take me days to finish.

Answer 8 : Bidders must include information in the M1 Table to support the requirements listed under M1. The minimum resource qualifications can be found in section 8.1 'Resource Categories and Qualifications' of Annex "A", Statement of Work. All work experience must be within the last 10 years. For R1, points are awarded for specific numbers of billable days of experience as described in R1. To be awarded points under R1 for additional resource experience, bidders must include that relevant experience in the M1 table.

Question 9 : Can a bidder submit more than one proposal per part, providing that each resource is only proposed once.

For example, can a bidder submit 3 proposals for a resource for part 1 and 2 proposals for a resource for part 2?

Answer 9 : Yes, bidders can propose more than one resource per stream in separate proposals. See section 4.7.1.1. Bidders may not propose more than one (1) resource per proposal. The same resource may not be named under more than one (1) Proposal. Please note section 7.9.1.1, there are no stream 2 (volet 2) awards for NCR and Quebec Regions.

Information additionnelle:

Sous la publication dans Achats et Ventes sous pièce jointe, vous trouverez les tableaux obligatoires en format « WORD ».

Question 7:

Est-ce possible d'obtenir des précisions sur l'indication suivant (partie soulignée) en en-tête des tableaux des ressources proposées O1 par exemple:

«Le fait d'omettre d'inclure les informations requises par O1 et C1 à l'intérieur du tableau O1 résultera par la proposition étant considéré comme non conforme et aucune considération supplémentaire ne sera accordé. Le Comité d'évaluation ne suivra pas de références croisées aux CVs ou aux autres sections de l'offre (p. ex. pour plus d'informations voir page 4).

La formulation ne m'apparaît pas claire.

Réponse 7 : L'utilisation des tableaux est obligatoire. Tous les renseignements nécessaires pour évaluer O1 et C1 doivent être fournis dans un format tableau.

Question 8: Tableau O1, lorsqu'il faut remplir la section "O1 et C1 Expérience de travail professionnel dans la conduite d'activités d'analyse de recherche" combien de projets faut-il présenter et jusqu'où doit-on remonter? Je fais de la recherche depuis 40 ans. Si je dois considérer toutes ces années, je risque de remplir un tableau sans fin ou presque, et l'exercice va me prendre des jours à compléter.

Réponse 8 : Les soumissionnaires doivent inclure les renseignements dans le tableau O1 pour répondre aux exigences énumérées dans O1. Les qualifications minimales des ressources se trouvent à la section 8.1 « Catégories et compétences des ressources » de l'annexe A, Énoncé des travaux. Toutes les expériences de travail doivent avoir eu lieu au cours des 10 dernières années. Pour C1, des points sont attribués pour des nombres précis de jours facturables d'expérience tel que décrit dans C1. Pour obtenir des points dans C1 pour des expériences supplémentaires des ressources, les soumissionnaires doivent inclure ces expériences pertinentes dans le tableau O1.

Question 9 : Est-ce qu'un soumissionnaire peut présenter plus d'une proposition par volet, en autant que chaque ressource ne soit proposée qu'une seule fois?

Par exemple, est-ce qu'un soumissionnaire peut présenter 3 propositions d'une ressource pour le volet 1 et 2 propositions d'une ressource pour le volet 2?

Réponse 9 : Oui, les soumissionnaires peuvent proposer plus d'une ressource par volet dans des propositions séparées. Les soumissionnaires ne peuvent présenter plus d'une (1) ressource par proposition. La même ressource ne peut pas être nommée dans plus d'une (1) proposition. Veuillez noter à la section 7.9.1.1 qu'il n'y a pas d'attribution du volet 2 pour la RCN et la région du Québec.